

MINUTES OF PROCEEDINGS

WEDNESDAY, NOVEMBER 30, 1977
(3)

[Text]

The Standing Committee on Agriculture met at 3:40 o'clock p.m. this day, the Chairman, Mr. Smith (Saint-Jean), presiding.

Members of the Committee present: Messrs. Cadieu, Caron, Clermont, Condon, Côté, Hamilton (Swift Current-Maple Creek), Mazankowski, McCain, Murta, Neil, Smith (Saint-Jean), Towers and Wise.

Other Member present: Mr. Andres (Lincoln).

Witnesses: From the Department of Agriculture: Mr. M. J. Heney, Assistant Deputy Minister, Food Production and Marketing Program and Mr. T. E. Pender, Area Supervisor, Crop Insurance Division, Food Production and Marketing Program.

The Committee resumed consideration of its Order of Reference dated Wednesday, November 9, 1977 relating to the Supplementary Estimates (A) for the fiscal year ending March 31, 1978. (See Minutes of Proceedings, Tuesday, November 29, 1977, Issue No. 1).

The Committee resumed consideration of Vote 20a.

The witnesses answered questions.

At 5:01 o'clock p.m., the Committee adjourned to the call of the Chair.

PROCÈS-VERBAL

LE MERCREDI 30 NOVEMBRE 1977
(3)

[Traduction]

Le Comité permanent de l'agriculture se réunit aujourd'hui à 15 h 40 sous la présidence de M. Smith (Saint-Jean) (président).

Membres du Comité présents: MM. Cadieu, Caron, Clermont, Condon, Côté, Hamilton (Swift Current-Maple Creek), Mazankowski, McCain, Murta, Neil, Smith (Saint-Jean), Towers et Wise.

Autre député présent: M. Andres (Lincoln).

Témoins: Du ministère de l'Agriculture: M. M. J. Heney, sous-ministre adjoint, Production et commercialisation des aliments et M. T. E. Pender, Surveillant régional, Assurance-récolte, Production et commercialisation des aliments.

Le Comité poursuit l'étude de son ordre de renvoi du mercredi 9 novembre 1977 portant sur le Budget supplémentaire (A) pour l'année financière se terminant le 31 mars 1978. (Voir procès-verbal du mardi 29 novembre 1977, fascicule n° 1).

Le Comité poursuit l'étude du crédit 20a.

Les témoins répondent aux questions.

A 17 h 01, le Comité suspend ses travaux jusqu'à nouvelle convocation du président.

Le greffier du Comité

Jean-Claude Devost

Clerk of the Committee